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OBČINA MARKOVCI       

Občinski svet 

Markovci  43, 2281 MARKOVCI 

  02 788 88 80,   02 788 88 81 

e-naslov tajnistvo@markovci.si 

 

Številka:  032-0001/2010 

Datum:. 19. 12. 2012 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

13. seje Občinskega sveta Občine Markovci, ki je bila v sredo, 19. decembra 2012, ob  17. uri 

v  sejni sobi Občine Markovci, Markovci 43, 2281 Markovci. 

 

Sejo Občinskega sveta Občine Markovci je na podlagi 22. člena Poslovnika Občinskega sveta 

Občine Markovci sklical in vodil Milan Gabrovec, župan Občine Markovci. Uvodoma je 

pozdravil prisotno svetnico in svetnike občinskega sveta, predstavnike medijev ter občinske 

uprave. Ugotovil je, da je svet sklepčen, saj je bilo prisotnih 10 svetnikov, razen Slavka 

Rožmarina, ki je svojo odsotnost opravičil. Ker  je na podlagi 31. člena Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Markovci s tem bila podana sklepčnost, je občinski svet lahko 

nadaljeval sejo in na podlagi 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Markovci 

veljavno sprejemal odločitve.  

 

SEJI SVETA SO PRISOSTVOVALI ŠE NASLEDNJI VABLJENI: 

1. dr Janez Petek, LEA Spodnje Podravje 

2. Stanko Tement, TMD, d.o.o. pri točki 7 

3. Kostja Kolarič, Skupna občinska uprava občin Spodnjega Podravja pri točki 7 

4. Marinka BEZJAK KOLENKO, direktorica občinske uprave;  

5. Branko Zorko, Občinska uprava Občine Markovci 

6. Branko Kostanjevec, Občinska uprava Občine Markovci 

7. dr. Aleksandra Pivec, direktorica ZRS Bistra Ptuj 

8. Martin Ozmec, Štajerski tednik; 

9. Marija Slodnjak, Radio Tednik 

10. Slavica Pičerko Peklar, Večer  

11. Mojca Zemljarič, List iz Markovcev; 

12. Nevenka TEŽAK, zapisnikarica. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 

Z vabili za sklic seje so prejemniki gradiva prejeli predlog za 12 točk dnevnega reda, h 

katerim je bilo priloženo tudi gradivo, razen predloga sklepa o začasnem financiranju v letu 

2013, s katerim je župan občinski svet le seznanil.  Župan je v skladu s 33. členom poslovnika 

predlagal, da se iz dnevnega reda umakne Predlog sklepa o spremembi investicije NRP za 

projekt Agromelioracija na območju komasacije in dopolni s predlogom sklepa o imenovanju 

zastopnika pacientovih pravic in tako za obravnavo podal naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA 

1. Pregled in potrditev predlogov zapisnikov 12. redne, 10. in 11. izredne seje ter 

poročilo o realizaciji sklepov 

2. Pobude in vprašanja svetnikov 

3. Predlog sprememb Poslovnika Občinskega sveta Občine Markovci – prva obravnava 

4. Predlog proračuna Občine Markovci za leto 2013 – prva obravnava 
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5. Sklep za začasnem financiranju v letu 2013 – obvestilo župana 

6. Predlog spremembe namena rabe proračunske postavke 

7. Osnutek OPPN za enoto urejanja prostora P13-O1/1 Obrtna cona Novi Jork območje 3  

8. Predlog Pravilnika o merilih za določitev obratovalnega časa gostinskih obratov in 

kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju občine Markovci  

9. Potrditev investicijske dokumentacije 

a) Predlog novelacije Investicijskega programa za vrtec – novogradnja in 

posledično sprememba NRP za isto investicijo 

b) Predlog novelacije Investicijskega programa za večnamenski center Sobetinci 

in posledično sprememba NRP za isto investicijo ter predlog spremembe 

naziva proračunske postavke 

10. Premoženjsko pravne zadeve 

a) Predlog Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra v k.o. Zabovci 

b) Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra v k.o. Prvenci  

11. Predstavitev rezultatov in aktivnosti na projektu Podravsko-ptujsko-ormoške 

regionalne destinacijske organizacije  

12. Poročilo o  škodi in poteku sanacije po novembrskih 

13. Predlog za imenovanje zastopnika pacientovih pravic 

 

SKLEP številka 213/2012:  

Občinski svet je potrdil dnevni red za 13. sejo Občinskega sveta. 

 

Na začetku seje je direktor LEA spodnje Podravje Janez Petek, predsednik lokalne  

energetske  agencije županu izročil pisno  Evropsko energetsko nagrado evropske energetske 

agencije za uspešno izvedbo projektov energetske učinkovitosti na področju občine.  

 

K točki 1: 

Občinski svet o zapisnikih ni razpravljal in sklepal, ker niso bili priloženi gradivu, zato jih bo 

potrjeval na naslednji seji. 

 

K točki 2: 

1. Milan Majer je postavil vprašanje, koliko sredstev se je zbralo  za novembrske 

poplave in kako so bila sredstva razdeljena? 

 

2. Postavil je tudi vprašanje, kdo je odobril zarisanje novih parkirnih prostorov pred 

poslovno stanovanjskim objektom v Markovcih in  ali je bila za to izdelana nova 

študija? 

Župan je pojasnil, da je  temu projektu bila namenjena že skoraj cela seja in da je bila 

dana prijava na protikorupcijsko komisijo zato je predlagal, da se počaka na poročilo 

oz. odgovor te inštitucije. 

 

3. Franc Rožanc je postavil vprašanje, kdaj se bo pričelo z gradnjo cest na 

komasacijskem območju?  

Direktorica je povedala, da je za gradnjo cest izbran izvajalec, ker pa je izvedba del 

vezana na prijavo na razpis za pridobitev državnih sredstev, bomo pogodbo z 

izvajalcem podpisali po prejemu sklepa s strani države. 

 

4. Zanimalo ga je tudi ali je že izbran izvajalec za ureditev centra za medgeneracijsko 

druženje v Stojncih. 
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Direktorica je pojasnila, da so se na razpis prijavili trije ponudniki, katerih ponudbene 

vrednosti  presegajo razpoložljiva proračunska sredstva, tako da bo potrebno razpis 

ponoviti. 

 

5. V nadaljevanju so svetniki Marko Lepoša, Igor Ambrož, Marjan Meglič, Ivan 

Svržnjak in še nekateri izrazili  kritiko na slabo opravljeno delo zimske službe ob 

zadnjem sneženju. Opozorili pa so tudi, da še niso postavljeni obcestni količki. 

Župan je povedal, da še ni izbran koncesionar za vzdrževanje občinskih cest, zato smo 

dela z naročilnico oddali izvajalcu, ki je zimsko službo opravljal v lanskem letu. Franc 

Ferčič je dodal, da se po odloku lahko začne s  pluženjem ko je na cestišču 10 cm 

snega, v kolikor želimo s pluženjem pričeti  prej, moramo spremeniti odlok. 

 

6. Igor Ambrož je postavil vprašanje zakaj  je iz smeri glavne ceste proti Zabovcem 

postavljen zraven prometnega znaka prepovedan promet za tovorna vozila še prepoved 

prometa za avtobuse. 

Župan je pojasnil, da smo prometni znak postavili zaradi  šolskih avtobusov, ki vozijo 

po cesti, kjer niso šolske poti. 

 

7. Franc Ferčič je predlagal, da bi v občini namestili  še en bankomat.  

Župan je povedal, da je ob otvoritvi poslovno stanovanjskega objekta oziroma banke 

direktorju banke predlagal, da naj razmislijo o postavitvi bankomata. 

8. Predlagal je tudi, da naj društva pripravijo koledar prireditev, da ne bo več društev 

organiziralo prireditve na isti termin. Župan je pojasnil, da društva ponavadi vsako 

leto pripravijo plan prireditev v občini. 

 

9. Konrad Janžekovič je predlagal,  da se pri gasilskem domu v Novi vasi pri Markovcih 

postavi avtobusna postaja. Zanimalo ga je tudi, kdaj se bo pričelo z izgradnjo 

kanalizacije v Novi vasi. 

Župan je pojasnil, da bomo s kanalizacijo v Novi vasi kandidirali na razpis za južno 

mejo in sočasno z gradnjo kanalizacije bomo postavili tudi avtobusno postajo. 

 

10. Maksimiljan Sakelšek je postavil vprašanje, kdaj bomo v občini pričeli z novim  

načinom zbiranja komunalnih odpadkov. 

11. Župan je pojasnil, da se z izvajalcem že pogovarjamo o zbiranju odpadkov od vrat do 

vrat in bomo z novim načinom zbiranja najverjetneje pričeli hitro po novem letu. 

 

12. Ivana Svržnjaka je zanimalo kaj vse zajemajo stroški na proračunski postavki za 

vzdrževanje pokopališča. Povedal je tudi, da postavitev ozvočenja na pokopališču 

ljudem ni všeč. 

Župan je podal odgovor o izbiri izvajalca in stroških postavitve ozvočenja na 

pokopališču v Markovcih, ki je povedal, da smo na povabilo dobili 3 ponudbe in smo 

izbrali najugodnejšo, ki znaša 13.881,94 evrov (+DDV). 

 

13. Opozoril je tudi, da je ob novembrskih poplavah odtrgalo oz. odneslo del nasipa ob 

laguni in se je tako mulj iz lagune razlil po pridelovalnih površinah v Šturmovcu. 

Predlagal je, da se naroči izdelava analize naplavljenega mulja in ugotovi, če morda ne 

vsebuje strupenih snovi. V kolikor so v zemlji prisotne nevarne snovi, se naj ustrezno 

ukrepa in sanira. 
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K točki 3: 

Vabilu za sejo občinskega sveta je bil priložen tudi predlog sprememb Poslovnika občinskega 

sveta Občine Markovci. 

Dodatno obrazložitev k predlogu sprememb je podal predsednik Statutarno pravne komisije 

Franc Rožanc, ki je povedal, da je vsebina sprememb skladna z zakon in statutom in 

občinskemu svetu predlaga, da ga sprejme v predloženi vsebini. 

Na predlog sprememb ni bilo pripomb in je soglasno bil sprejet naslednji 

 

SKLEP številka 214/2012: 

Občinski svet Občine  Markovci je na podlagi 112. člena Statuta Občine Markovci (Uradno 

glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) in 113. člena Poslovnika Občinskega sveta občine 

Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06, 26/09 in 41/10) sprejel osnutek sprememb 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Markovci. 

 

K točki 4: 

Vabilu za sejo je bil priložen tudi predlog proračuna občine Markovci za leto 2013 z 

obrazložitvijo in vsemi obveznimi sestavinami.  

Župan je uvodoma povedal, da se je  zadnjem času kar nekajkrat  usklajeval glede priprave 

predloga proračuna, in tako smo svetnikom poslali usklajen predlog proračuna, v katerem so 

upoštevane vse spremembe. Poudaril je, da želi, da občinski svet proračun čimprej sprejme in 

besedo predal predsedniku odbora za finance Francu Ferčiču. Franc Ferčič je povedal, da je 

odbor razpravljal o vsebini predloga proračuna in občinskemu svetu predlaga, da ga sprejme.  

V krajši razpravi, ki se je razvila, je Franc Rožanc poudaril, da je vesel, da je osnutek 

proračuna usklajen s predlogi svetnikov ter odborom za finance in pohvalil demokratičen 

pristop župana pri pripravi proračuna, ki je primeren za javno razpravo. Vsebino usklajenega 

predloga proračuna je pohvalil tudi Marjan Meglič, ki je prepričan, da bo takšen predlog 

proračuna tudi v najkrajšem možnem času sprejet. 

Pripomb na vsebino proračuna ni bilo, zato je župan predlagal, da občinski svet sprejme sklep 

o javni razgrnitvi predloga proračuna za leto 2013 in je bil soglasno sprejet naslednji 

 

SKLEP številka 215/2012 

Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi 

(Uradni list RS, št. 94/07 UPB2, 27/08 odl.US, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF), 16. člena 

Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin št. 15/06 in 26/09) ter 90 in 

91. člena Poslovnika občinskega sveta (Uradno glasilo slovenskih občin št. 15/06, 26/09 in 

41/10)    sprejel  S K L E P  o izvedbi javne razprave o predlogu proračuna Občine 

Markovci za leto 2013 

1. 

Občinski svet Občine Markovci daje predlog proračuna Občine Markovci  za leto  2013  

v javno razpravo. 

2. 

Javna razprava o predlogu proračuna občine Markovci za leto 2013 traja 15 dni od 

dneva objave proračuna na spletni strani Občine Markovci www.markovci.si. 

 

Predlog proračuna z vsemi dokumenti je dostopen vsem zainteresiranim v času uradnih 

ur v sejni sobi Občine Markovci, Markovci 43, 2281 Markovci. 

3. 

http://ls.lex-localis.info/KatalogInformacij/PodrobnostiDokumenta.aspx?SectionID=33b72a25-3644-426f-a8f7-d1d9ec92b605
http://ls.lex-localis.info/KatalogInformacij/PodrobnostiDokumenta.aspx?SectionID=b8c39660-9344-4d5c-8682-a3121d038494
http://ls.lex-localis.info/KatalogInformacij/PodrobnostiDokumenta.aspx?SectionID=b8c39660-9344-4d5c-8682-a3121d038494
http://www.markovci.si/
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V času javne razprave se pripombe in predlogi k predlogu proračuna dajejo pisno tako, 

da se vpisujejo v zvezek pripomb in predlogov ali pa se v času javne razprave po pošti 

pisno naslovijo na župana občine Markovci.  

4. 

Ta sklep prične veljati takoj. 

 

K točki 5: 

Župan je občinski svet  obvestil, da je sprejel sklep o začasnem financiranju občine Markovci 

v obdobju januar – marec 2013. Povedal je, da bo obdobje začasnega financiranja potekalo do 

sprejetja proračuna za leto 2013. 

 

K točki 6: 

Z vabilom so prejemniki gradiva prejeli predlog sklepa o namenu rabe proračunske postavke 

2805123 Igrišče Bukovci v višini 33.000,00 €. Dodatno obrazložitev je podal Franc Ferčič, ki 

je povedal, da je ŠD Bukovci zaprosilo za spremembo namenske rabe sredstev, ki so  jih 

prejeli za nakup zemljišč, katerega niso mogli izvesti. Predlagajo, da se sredstva porabijo za  

dela  na športnem parku. 

Svetniki predlogu društva niso nasprotovali in so z 10 glasovi ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP številka 216/2012: 

Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 16. člena Statuta Občine Markovci 

(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) sklenil, da sredstva, ki jih je ŠD 

Bukovci v letu 2012 prejelo za nakup zemljišča in sicer iz proračunske postavke 1805123 

Igrišče Bukovci v višini 33.000,00 €, društvo porabi za dela na obstoječem objektu v lasti 

društva in sicer za zamenjavo starih in dotrajanih tal, vrat, za nakup pohištvene opreme 

za arhiv in ostalo dokumentacijo, za nakup otroških igral, za izdelavo nadstreška na 

objektu, ureditev razsvetljave na glavnem igrišču in za vzdrževanje travne ruše. 

 

ŠD Bukovci v letu 2013 za namen vzdrževanja in investicij v športnem parku Bukovci ne 

prejme investicijskih sredstev. 

 

K točki 7: 

Z vabilom so prejemniki gradiva prejeli osnutek OPPN za enoto urejanja prostora P13-O1/1 

obrtna cona Novi Jork območje 3. 

Dodatno obrazložitev je podal Kostja Kolarič, ki je povedal, da je družba TMD d.o.o. iz Ptuja 

na podlagi sklepa o začetku priprave podrobnega načrta, ki ga je  sprejel župan izdelala 

osnutek prostorskega akta, za katerega so pridobljene smernice pristojnih nosilcev urejanja 

prostora. Dopolnjen osnutek prostorskega akta je bil javno razgrnjen in je bila v času javne 

obravnave izvedena javna razprava. V času javne razprave sta bili na osnutek akta podani dve 

pripombi in sicer pripomba družbe Telekom in družbe DS Galun Servis iz Ptuja, ki sta 

smiselni in pripravljalec akta občinskemu svetu predlaga, da jih sprejme. 

Svetniki na osnutek akta niso imeli pripomb in so soglasno sprejeli naslednji 

 

SKLEP številka 217/2012: 

Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 61. člena Zakona o prostorskem 

načrtovanju (Uradni list RS, št. 33/07, 70/08, ZVO-1B, 108/09, 80/10-ZUPUDPP, 43/11-

ZKZ-C, 57/12 ZPNačrt-1B, 57/12 ZUPUDPP-A) in 16. člena Statuta Občine Markovci 

(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) sprejel naslednji    S K L E P : 

Občinski svet Občine Markovci je potrdil  dopolnjen osnutek O D L O K A  o 

občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora P13-01/1 Obrtna 
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cona Novi Jork (območje III), ki ga je v novembru 2012 pripravila družba TMD, d.o.o. 

iz Ptuja. 

 

Občinski svet Občine Markovci je potrdil pripombe in predloge k Občinskemu 

podrobnemu prostorskemu načrtu za enoto urejanja prostora P13-O1/1 Obrtna cona 

Novi Jork, ki jih je na dopolnjen osnutek odloka podala družba Telekom Slovenije. 

 

Občinski svet Občine Markovci je potrdil pripombe in predloge k  Občinskemu 

podrobnemu prostorskemu načrtu za enoto urejanja prostora P13-O1/1 Obrtna cona 

Novi Jork, ki jih je na dopolnjen osnutek odloka podalo podjetje DS Galun servis, d.o.o., 

iz Trstenjakove ulice 5, na Ptuju. 

 

K točki 8: 

Vabilu je bil priložen predlog Pravilnika o merilih za določitev obratovalnega časa gostinskih 

obratov. 

O vsebini akta je razpravljala Statutarno pravna komisija in Odbor za gospodarske dejavnosti. 

Predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti Marjan Meglič je povedal, da veljavni 

pravilnik ni zajemal podaljšanega obratovalnega časa ob izrednih priložnostih, zato smo 

pripravili spremembo pravilnika in v njega vključili tudi obratovalni čas ob izrednih 

priložnostih. 

Svetniki k predlogu sprememb pravilnika niso imeli pripomb in so soglasno sprejeli  naslednji 

 

SKLEP številka 218/2012: 

Občinski svet Občine Markovci je na podlagi tretjega odstavka 12. člena Zakona o 

gostinstvu (Uradni list RS, št. 93/07-UPB2; ZGos), v skladu s Pravilnikom  o merilih za 

določitev obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja 

gostinska dejavnost (Uradni list RS, št. 78/99, 107/00, 30/06 in 93/07) in na podlagi 16. 

člena Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) 

sprejel  P R A V I L N I K  o  merilih za določitev obratovalnega časa gostinskih obratov 

in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost, na območju Občine Markovci. 

 

K točki 9 a + b: 

a) Vabilu je bila priložena  novelacija investicijskega programa za »vrtec – 

novogradnja«. Dodatno obrazložitev k predlogu investicijskega programa  je podal 

Branko Zorko, ki je povedal, da je bilo zaradi uskladitve dinamike sofinanciranja 

potrebno pripraviti novelacijo investicijskega programa. Nepovratna sredstva Eko 

sklada se bodo lahko namreč črpala šele po zaključku investicije, tehničnem prevzemu 

in pridobitvi uporabnega dovoljenja, to je v letu 2013  in ne 2012, kot  je bilo 

predvideno. Sprememba dinamike financiranja ne vpliva na višino vrednosti  projekta, 

ki se z novelacijo investicijskega programa ne spreminja. 

 Svetniki na pripravljeno novelacijo investicijskega programa niso imeli pripomb in so 

soglasno sprejeli naslednji 

 

 SKLEP številka 219/2012: 

 Občinski svet Občine Markovci je potrdil novelacijo investicijskega programa za 

»Vrtec – novogradnja« ki jo je v novembru 2012 pripravilo podjetje 

MPROJEKTI, Matej Rogač, s.p., Sobetinci 16, Markovci. 

  

b) Z vabilom so prejemniki gradiva prejeli novelacijo investicijskega programa za 

večnamenski center Sobetinci. Tudi k temu aktu je dodatno obrazložitev podal Branko 

http://www.pisrs.si/Predpis.aspx?id=PRAV2067&pogled=osnovni
http://www.pisrs.si/Predpis.aspx?id=PRAV2067&pogled=osnovni
http://www.pisrs.si/Predpis.aspx?id=PRAV2067&pogled=osnovni
http://www.lex-localis.info/KatalogInformacij/PodrobnostiDokumenta.aspx?SectionID=8db8e9f7-009b-4557-83e3-cd1dac82f51e
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Zorko, ki je povedal, da je novelacija investicijskega programa pripravljena zaradi 

potrebe po uvrstitvi stroškov priprave projektne dokumentacije, ki so nastali v letih 

2010 in 2011. S tem zagotovimo uskladitev načrta razvojnih programov NRP občine 

in izvedbenega načrta Regionalnih razvojnih programov, kar je osnova za uspešno 

kandidaturo na 6. javnem pozivu »Regionalni razvojni programi«. 

Direktorica je predlagala, da občinski svet pooblasti župana in občinsko upravo, da 

uskladi investicijski program s predlogom oz. sprejetim  proračunom za leto 2013. 

Po krajši razpravi je bil soglasno sprejet naslednji 

 

SKLEP številka 220/2012: 

1. Občinski svet Občine Markovci je potrdil novelacijo investicijskega programa  

za projekt »Večnamenski center Sobetinci« ki jo je v novembru 2012 

pripravilo podjetje MPROJEKTI, Matej Rogač, s.p., Sobetinci 16, Markovci. 

2. Občinski svet občine Markovci v skladu z 16. členom statuta Občine Markovci  

     pooblašča župana, da uskladi  investicijski program za projekt »večnamenski    

    center Sobetinci« s sprejetim proračunom za leto 2013. 

 

K točki 10 a + b: 

Vabilu je bil priložen predlog sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra v k.o. 

Zabovci in predlog sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra v k.o. Prvenci. 

Dodatno obrazložitev k predlogom sklepov je podal predsednik odbora za javne finance Franc 

Ferčič, ki je povedal, da je odbor razpravljal o predlogih sklepov in občinskemu svetu 

predlaga, da ju sprejme v predloženem besedilu. 

Župan je dal predloge sklepov na glasovanje in je bil soglasno sprejet naslednji 

 

SKLEP številka 221/2012: 
Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 16. člena Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo 

slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) in 74. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Markovci 

(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06, 26/09 in 41/10) sprejel  S K L E P  o pridobitvi 

statusa grajenega javnega dobra 

I. 

Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena pridobi nepremičnina: 

- parc. št. 1119/1, k.o. (418) Zabovci, pot v izmeri 5.903 m². 

II. 

Pri nepremičnini iz I. točke tega sklepa, ki je v lasti Občine Markovci, se zaznamuje grajeno 

javno dobro. 

 

III. 

Po uveljavitvi tega sklepa izda Občinska uprava Občine Markovci po uradni dolžnosti 

ugotovitveno odločbo o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra v lasti Občine Markovci, ki 

se pošlje Okrajnemu sodišču na Ptuju. 

IV. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema in se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

SKLEP številka 222/2012: 

Občinski svet je na podlagi 16. člena Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo 

slovenskih občin, št. 15/06 in 26/09) in 74. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Markovci (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/06, 26/09 in 41/10) sprejel  S K L E P  

o ukinitvi statusa javnega dobra  

I. 

Status javnega dobra lokalnega pomena se ukine pri nepremičnini: 

- parc. št. 241/34, k.o. (404) Prvenci, neplodno v izmeri 74 m². 
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II. 

Z uveljavitvijo tega sklepa nepremičnina iz I. točke izgubi status javnega dobra in 

postane last Občine Markovci do celote – 1/1. 

III. 

Po uveljavitvi tega sklepa izda Občinska uprava Občine Markovci po uradni dolžnosti 

ugotovitveno odločbo o ukinitvi statusa javnega dobra, ki se pošlje Okrajnemu sodišču 

na Ptuju. 

IV. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema in se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

K točki 11: 

Vabilu je bil priložen povzetek rezultatov in aktivnosti na projektu Podravsko – ptujsko – 

ormoške regionalne destinacijske organizacije, ki ga je podrobneje predstavila direktorica 

zavoda Bistra Ptuj dr. Aleksandra Pivec. Povedala j,e da je v projekt podravsko ptujsko 

ormoške turistične destinacije Spodnje Podravje vključenih 16 občin in sicer so nastale 4 

geografske znamke in Ptuj z občinami Mestna občina Ptuj, Dornava, Gorišnica, Markovci in 

Hajdina, Haloze z občinami Majšperk, Žetale, Podlehnik Videm, Cirkulane, Zavrč, Kidričevo, 

Jeruzalem Ormož z občinami Ormož in Središče ob Dravi ter Slovenske Gorice z občinami 

Destrnik, Sveti Tomaž , Trnovska vas, Juršinici, Sv. Andraž v Slovenskih Goricah. V projekt 

so se vključile oz. pristopile lokalne skupnosti izven našega statističnega prostora in sicer 

Občina Sveta Trojica, Lenart, Benedikt, Cerkvenjak, Sv. Ana in Sv. Jurij v Slovenskih 

goricah. Povedala je, da je poleg javnega sektorja v RDO vključenih še 45 gospodarskih 

subjektov s področja turizma. Povedala je, da je vzpostavljena skupna destinacijska spletna 

stran s predstavitvijo ponudbe partnerjev, opisi destinacije in sodelujočih občin, regijskimi 

koledarji dogodkov, opisi ponudbe po ciljnih skupinah gostov ter drugimi aktualnimi 

novicami iz destinacije, ki pa je tudi delno prodajno. Prav tako pa imamo močno zastavljeno 

politiko aktivnosti na novih medijih, predvsem na Facebooku, preko katerega obveščamo 

ljubitelje naše turistične destinacije o dogajanju in prodajamo predloge. 

Projekt je ZRS Bistra Ptuj po pooblastilu vseh vključenih občin prijavila na razpis evropskih 

sredstev, da bi nastopili tako na domačem kot globalnem turističnem trgu. 

V krajši razpravi, ki se je razvila so sodelovali Franc Ferčič, Marjan Meglič in Franc Rožanc, 

ki so pohvalno gledali na predstavljeno destinacijo in jih je zanimalo, kje se vidi znotraj tega 

projekta občina Markovci, koliko proizvodov nosi prepoznavni znak RDO ter kako nas lahko 

najdejo. 

Dr. Aleksandra Pivec je povedala, da v okviru projekta ne gre za promocijo posameznih 

občin, ampak celotnega destinacijskega območja ter poudarila, da več kot bo ponudnikov  in 

prireditev, uspešnejši bomo. Poudarila je, da smo naš simbol plavajočo zastavico ponudili 

gospodarskim subjektom, ki so vključeni v projekt in da iz dneva v dan vse več izdelkov nosi 

ta znak. Dodala je še, da v hotelu Primos na Ptuju odpiramo novo prodajno točko in bomo 

goste iz hotela poskušali popeljati po celotnem destinacijskem območju. 

Usmerjevalne table niso v naši domeni, ampak domeni Mestne občine Ptuj, ki pa jih zaradi 

zapletov pri napisu »Ptuj najstarejše mesto« še ni bilo možno izdelati. Upamo, da bodo v 

začetku naslednjega leta table postavljene 

Svetniki so vzeli poročilo o delovanju regionalne destinacijske organizacije na znanje. 

 

K točki 12: 

Poročilo o novembrskih poplavah so prejemniki gradiva prejeli z vabilom za sejo. Župan je 

uvodoma povedal, da smo v načrtih zaščite in reševanja namenjali največ pozornosti suši, 

vetru in toči. V načrtih smo nevarnost izliva reke Drave predvidevali le na območju naselja 

Zabovci, Bukovci in Stojnci prav tako je v načrtih zaščite in  reševanja predviden pretok reke 
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Drave na zapornicah v Markovcih do 1500 m3/min, ki pa je v novemberskih poplavah 

presegel ta pretok  za dvakrat. Svetnike je seznanil, da je bilo v novembrskih poplavah 

poškodovanih 34 objektov, 190 ha njivskih površin, 70 ha travnikov, 390 ha gozdnih in 

zaraščenih površin in 16 km poljskih in gozdnih cest. Škoda na našem območju je ocenjena 

skoraj na 5 mio evrov. Povedal je, da so jih na sestanku na ministrstvu obvestili, da bodo 

sredstva namenili le za sanacijo najnujnejših objektov, saj denarja za sanacijo ni, prav tako pa 

se sanira še povzročena škoda iz naravnih nesreč v preteklih letih. 

 

V razpravi, ki se je razvila, je tako kot je v svetniških vprašanjih povedal svetnik Svržnjak, 

tudi Konrad Janžekovič opozoril, da je odneslo nasip na laguni in se blato steka na polja v 

Šturmovce. Predlagal je, da se opravi analiza zemlje in ugotovi vsebnost nevarnih snovi po 

poljih. Hkrati pa je predlagal, da se intervencijsko pristopi k sanaciji lagune ter na zahtevo 

novovaščanov čimprej skliče zbor občanov, na katerem se bomo dogovorili o čimprejšnji 

sanaciji brežine ob reki Dravi od Palaske naprej. 

Župan je povedal, da je z zadevo seznanjen in je zagotovil, da bomo takoj ko bo voda odtekla 

opravili ogled in naredili analize zemlje. Prav tako je povedal, da je na včerajšnjem sestanku 

državo želel prepričati, da je sanacija lagune nujna, prav tako pa smo jih opozorili da bo 

država morala čimprej pristopiti k sanaciji strug vodotokov. 

V razpravi so svetniki predlagali, da je nastalo škodo potrebno čimprej sanirati. Čimprej je 

potrebno pristopiti tudi k novelaciji načrta zaščite in reševanja, ki ga je potrebno  dopolniti s 

poplavnimi območji, (Siget v Stojncih,  Nova vas pri Markovcih  in Markovci), ki v  

sedanjem načrtu niso zajeta). 

 

K točki 13: 

Župan je občinski svet seznanil, da je Vlada RS na spletni strani Ministrstva za zdravje 

objavila ponovni javni poziv za predlaganje kandidatov za zastopnika pacientovih pravic na 

območju ZZV Maribor. Za kandidatko za zastopnika pacientovih pravic je občinski svet na 

julijski seji predlagal Natalijo Galinec iz Stojncev, ki izpolnjuje pogoje v skladu z javnim 

pozivom. Ker na prvem razpisu ni bil izbran noben kandidat, je župan predlagal, da se 

Natalija Galinec še enkrat predlaga za kandidatko. Svetniki predlogu za imenovanje navedene 

kandidatke niso nasprotovali in so soglašali, da se predlaga še enkrat  in so soglasno sprejeli 

naslednji 

 

SKLEP številka 223/2012: 

Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 3. alineje 3. točke II točke Ponovnega  

javnega poziva Vlade RS za predlaganje kandidatov za zastopnika pacientovih pravic 

na območju ZZV Ljubljana in ZZV Maribor, ki je bil objavljen dne 28. 11. 2012 na 

spletni strani Ministrstva za zdravje in 16. člena Statuta občine Markovci (Uradno 

glasilo slovenskih občin št. 15/06 in 26/09) sprejel   S K L E P  o predlaganju kandidatke 

za zastopnika pacientovih pravic na območju ZZV Maribor. 

Za imenovanje zastopnika pacientovih pravic na območju zavoda za zdravstveno 

varstvo Maribor se predlaga kandidatka: 

- Natalija GALINEC, roj. 29. 11. 1971, stanujoča Stojnci 145, 2281 Markovci, ki 

izpolnjuje vse zahtevane pogoje v skladu z javnim pozivom. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema. 

 

Župan se je svetnikom zahvalil za konstruktivno delovanje in vsem zaželel srečno in uspešno 

novo leto ter jih povabil, da skupaj nazdravimo prihajajočemu letu. Seja je bila zaključena ob 

19. uri. 
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    Zapisala                     Župan   

Nevenka TEŽAK        Milan Gabrovec, prof. 

 


